

Franckesche Stiftungen zu Halle

Musica Musarum Smalcaldiensium Quotidiana Et Anniversaria. Das ist: Einige so Deutsch- als Lateinische Bitt-Lob- und Dank-Lieder, so theils täglich ...

Täg, Christian Friedrich

Schmalkalden, 1799

VD18 13525468

Oratio sub initium Laboris Scholastici.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-203130

A n h a n g

einiger in hiesiger Schul üblichen

G e b e t e.

Oratio sub initium Laboris Scholastici.

Mitte, o Domine, Sapientiam Tuam de Coelis sanctis Tuis, & a Sede Majestatis Tuae, ut nobiscum sit, & nobiscum laboret; ut sciamus, quid acceptum sit apud Te!

Creator ineffabilis, qui verus es Fons Luminis! infundere digneris super intellectus nostri tenebras Tuae Lucis radios, quibus a nobis peccatum & ignorantiam, in qua nati sumus, removeas. Benedic, o Domine Jesu! studiis nostris, ut feliciter succrescant & ad optimum finem Tibi placentem unice dirigantur. Da nobis intelligendi acumen, discendi facilitatem, retinendi capacitatem; ut ad sanctissimae Tuae pueritiae exemplum in dies proficiamus aetate, sapientia, et gratia apud Deum, & apud homines. Confirma judicium, ut quicquid didiceribus, recte applicemus; loca, ac tempora decenter discernamus; quae, quando, ubi, ac quibus convenient? prudenter dispiciamus; omnia pie, caute ac feliciter expediamus, ut laborum ac studiorum nostrorum exoptatos ac dulces fructus legamus; Tibi, proximo, ac Bono publico utiliter inferviamus, donec coelestem Beatorum Scholam, perfecta